
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 12. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1066
Ministeren bedes redegøre for, hvornår sundhedsmyndighederne har færdiggjort deres 
arbejde med henblik på at undersøge muligheden for, at den private del af sundheds-
væsenet kan løse flere opgaver på det kæbekirurgiske område, jf. artikler på eb.dk 
1/9-22. ”14 års ventetid: Læge vil hjælpe patienterne – men det må han ikke”, og 2/9-22: 
”Ventetider på 14 år”: ”fuldkommen urimeligt””.
https://ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/14-aars-ventetid-laege-vil-hjaelpe-patienterne-
det-maa-han-ikke/9394662
https://ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/ventetider-paa-14-aar-fuldkommen-urime-
ligt/9407486

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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